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Vragen van het lid Popken (PVV) aan de Staatssecretaris van Defensie over 
het bericht dat twee derde van de mariniers uitstroomt als de verhuizing naar 
Vlissingen door gaat (ingezonden 24 oktober 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat twee derde van de mariniers uitstroomt als 
de verhuizing naar Vlissingen door gaat?1 

Vraag 2
Kunt u de cijfers bevestigen dat twee derde van de mariniers vertrekt als de 
verhuizing doorgaat? Zo ja, waarom moet de Kamer dat via een Wob-verzoek 
vernemen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Kunt u aangeven wat directe indirecte, nationale en internationale gevolgen 
zijn indien het huidige korps met tweede derde afneemt? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 4
Kunt u aangeven hoeveel vacatures momenteel openstaan bij het korps 
mariniers? Kunt u overzien of de vacatures sneller of langzamer vervuld 
zullen worden indien het korps naar Vlissingen zal verhuizen? 

Vraag 5
Kunt u aangeven hoe groot de economische impact is voor Vlissingen indien 
de verhuizing doorgaat? Welke economische gevolgen dit heeft voor de regio 
Doorn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Ziet u net als provincie Zeeland, en de gemeente Vlissingen, de mariniers 
louter als economisch verdienmodel? Zo nee, waaruit blijkt uw waardering 
dan wel? 

1 https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/1834022/twee-derde-mariniers-vertrekt-als-de-kazerne-
verhuist-van-doorn-naar-vlissingen.html
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Vraag 7
Deelt u de mening dat deze cijfers bewijzen dat de mariniers de verhuizing 
niet zien zitten, en dat Defensie zich als goede werkgever moet gedragen en 
de verhuisplannen moet staken? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 8
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voor het wetgevingsoverleg 
Materieel?
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